
 

 

DZŪKIJOS KAIMO PLĖTROS PARTNERIŲ ASOCIACIJOS 

(DZŪKIJOS VVG) 

VALDYBOS POSĖDŽIO 

PROTOKOLAS 

2022-11-25  Nr. V1-6 

Lazdijai 

Valdybos posėdis įvyko 2022 m. vasario 25 d. 14.00 val. nuotoliniu būdu, naudojant elektroninę 

nuotolinio ryšio priemonę „Microsoft Teams“. 

Posėdžio  pirmininkė – Neringa Apolskienė, Dzūkijos kaimo plėtros partnerių asociacijos     

(Dzūkijos VVG)  (toliau – Dzūkijos VVG)  valdybos pirmininkė. 

Posėdžio sekretorius – Edita Pankevičienė,  Dzūkijos kaimo plėtros partnerių asociacijos (Dzūkijos 

VVG) (toliau – Dzūkijos VVG) viešųjų ryšių specialistė.  

Valdybą sudaro  11 narių. Posėdyje dalyvavo 7 nariai: Neringa Apolskienė, Ramunė Botvičienė, 

Rimas Jarmala, Dalius Mockevičius, Edvardas Bartnykas, Raminta Karauskienė, Vaidas Babarskas. 

Kvorumas yra, posėdžio sprendimai yra teisėti. 

Posėdyje dalyvauja: Edita Gudišauskienė,  Dzūkijos VVG  pirmininkė, Vietos plėtros strategijos 

administravimo vadovė, Virginija Mazėtienė, Dzūkijos VVG projekto finansininkė. 

 

POSĖDŽIO DARBOTVARKĖ: 

1. Dėl vietos plėtros strategijos „Lazdijų rajono kaimo plėtros strategija 2016-2023 metams“  

pakeitimo. 

2. Informaciniai  klausimai. 

 

           Neringa Apolskienė  pasiūlė bendru sutarimu  nuspręsti dėl pirmininkavimo posėdžiui ir 

sekretoriavimo bei darbotvarkės.  Bendru sutarimu nuspręsta, kad posėdžio pirmininkė - Neringa 

Apolskienė, sekretorė - Edita Pankevičienė bei patvirtinta darbotvarkė.         

 

1. SVARSTYTA. DĖL VIETOS PLĖTROS STRATEGIJOS „LAZDIJŲ RAJONO KAIMO 

PLĖTROS STRATEGIJA 2016-2023 METAMS“  PAKEITIMO. 

Edita Gudišauskienė  supažindino  su siūlymu keisti „Lazdijų rajono kaimo plėtros strategiją 

2016-2023 metams“ (toliau – VPS)  bei pristatė VPS keitimo projektą. Siūlomi pakeitimai: 

1.  VPS  11  skyriuje ,,VPS finansinis planas“- lėšos  siūlomos perskirstyti tarp priemonių 

todėl, kad yra nepanaudotų lėšų priemonių biudžete bei  yra vietos projektų, kurių vykdytojai 

atsisakė įgyvendinti jau patvirtintus vietos projektus ir lėšos  sugrįžo į VPS. Atitinkamai 

pakoreguojamos lėšos I ir II VPS prioritetuose, išlaikant privalomus procentinius lėšų paskirstymus 

– ne mažiau 75 ir ne daugiau 25.     

2. VPS 12 skyriuje  ,,VPS įgyvendinimo rodikliai“ siūloma koreguoti rodiklius pagal 

priemones. 

         3.  Siūloma  pakeisti  VPS įgyvendinimo laikotarpio pabaigą- vietoje 2024 m. birželio 30 d. 

numatyti iki 2025 m. liepos 31 d., nes turime naują Sumanių kaimų priemonę, todėl per tokį trumpą 

laiką ją būtų sunku įgyvendinti,  atitinkamai pakoreguojant  VPS 10  skyrių VPS įgyvendinimo 



veiksmų planas.  

 

Valdybos nariai diskutavo dėl siūlomų keitimų ir jiems pritarė. 

 

NUTARTA:  

1. Patvirtinti Lazdijų rajono kaimo plėtros strategijos 2016-2023  metams pakeitimą 

(pridedama).  

 

 Balsavo: už – 7 balsai,  prieš – 0,  susilaikė – 0 balsai.   Nutarimas priimtas vienbalsiai. 

 

2. SVARSTYTA. INFORMACINIAI  KLAUSIMAI. 

         2.1.    Edita Gudišauskienė pristatė  informaciją apie Lazdijų rajono kaimo plėtros strategijos 

2016-2023 metams“ (toliau – VPS)  įgyvendinimo eigą. Pateikė informaciją apie nutrauktus vietos 

projektus, kuriuos atsiėmė   vietos projektų vykdytojai. Paminėjo, kad  2023 m. pradžioje 

planuojamas kvietimas teikti projektus visoms priemonėms kuriose yra lėšų likutis (tam valdybos 

nariai pritarė  bendru sutarimu).  

        2.2.  Edita Gudišauskienė pateikė informaciją apie vykdomus Teritorinio bendradarbiavimo 

projektus. 

Nutarimas šiuo klausimu nebuvo priimamas. 

 

Posėdžio  pirmininkė                                                                           Neringa Apolskienė                             

 

Posėdžio  sekretorius                                                                           Edita Pankevičienė 


